
 
 

 
 

 

www.frederiks-aif.dk 

Referat FU mandag 23. november 2020   
  

Tilstede: FU og Jette Schmidt. 
 

1. 

Bjarne er kommet med nyt forslag til placering af rygeskur. Det blev ikke godkendt af FU, 

Klaus tager kontakt til Bjarne igen. 

 

2. 

Den traditionelle juletræsfest er blevet aflyst. Men der kommer et lille alternativ. Der 

bliver sat et juletræ op uden for AIF klubhus, som 3. klasserne kommer og pynter den 1. 

dec. Det er Jette Bundgaard og Alice Damgård der står for dette arrangement. 

 

3. 

Alle julekalendere er ved at være solgt. Det styrede Jonas S for vildt.  

 

4. 

Det er svært at lave det store arbejde omkring strategi for frivillige lige nu. Men det vi kan 

gøre er at fortælle en masse gode historier gennem FB. Vi skal have oprettet en Instagram 

også, det bliver en opgave for Jonas J. 

 

5. 

Webmasteren har oprettet mail til alle udvalg. Pia præsentere plan for bestyrelsen, så vi i 

løbet i af februar har AIF mail over hele linjen. 

Der er også oprettet dropbox til dokumenter vi skal gemme i FU. Hvis ikke i har dropbox i 

forvejen kan i bruge den kode som Pia har sendt. Hvis i har en konto skal i sende en 

besked til Pia. 

 

6. 

Der er købt julegaver til alle trænere i år. Det er ikke for at lave en ny tradition, men som 

ekstra i år, hvor vi alle kæmper en hård kamp mod covid 19. 

 

7. 

Hallen har sendt os en regning på den halleje vi skulle have betalt, hvis der ikke var 

corona. Det er ikke et beløb vi kan få refunderet nogle steder, Klaus tager en snak med 

Bjarne omkring det. Beløbet er på ca. 38.000 kr. 
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8. 

Mens Mikael Mangelsen er udsendt er der ingen til at tage sig af badminton. Derfor bliver 

det nu styret fra FU. Det arbejdes hårdt på at finde 2 medlemmer mere til dette udvalg. 

Klaus og Jette er på. 

9. 

Ud over Jonas Jordalen er vi nu i kontakt til en mere, der muligvis kunne tænke sig at 

komme i FU. 

 

10. 

Vi er blevet kontaktet af DGI om at lave et arrangement i uge 7. planen er at lave en uge, 

hvor børn og unge kan komme og deltage i forskellige aktiviteter. Klaus fremlægger til 

bestyrelses møde og ser hvor mange der vil være med. 

 

11. 

Anerkendelse af sponsorer kigger vi på efter nytår. 

 

12. 

Jette fremlagde budgettet fra de forskellige udvalg. Budgettet viser et underskud, vi har 

desværre ikke haft tid til at kigge nærmere på det. Vi forventer at godkende det på 

bestyrelsesmøde i januar 2021. 

 

  
 

 


